
Kratko, pa jasno
V zadnjem času sta bila dva

zanimiva posveta. Prvi je bil
namenjen usmerjanju mladih
v vojaške šole, drugi pa je
predstavil veroučne skupine
in podrobnejšo analizo ver-
skega mladinskega lista Og-
njišče.

•
Ob slovenskem kulturnem

prazniku bo komisija za kul-
turo skupaj z mladimi iz de-
lovnih organizacij in krajev-
nih skupnosti pripravila kul-
turni maraton, na katerem
bodo sodelovali mladi predv-
sem s svojo poezijo.

•
Center za mladinske de-

lovne akdje ne miruje. Na
tretjem srečanju brigadirjev
in vojakov so se prvi mladinci
že prijavili za mladinske de-
lovne akcije, tako da imamo
brigade skorajda že polnošte-
vilne. Najbolje so se zaenkrat
odrezali počitničarji in mladi
varnoslniki. ki so obljubili kar
svoje brigade. Lokalna akcija
pa bo letos na Jančah.

•
Počitničarji so imeli redno

letno skupščino. Sprejeli so
delovni program. za predsed-
nika izvršnega odbora pa so
izvolili Milovana Gajiča.

•
23. januarja je referendum

za združitev Elektroobnove s.
Slovenija cestami — Tehniko.
Pobudnik in nosilec akcije za
združitev je osnovna organi-
zacija mladine.

•
V teku so pogovori s pred-

stavniki Štepanjskega naselja
glede ustanovitve osnovne
organizacije ZSMS.

•
V skoraj vseh osnovnih or-

ganizacijah potekajo le dni

redne letne volilno-program-
ske konference, tako da
imamo na pogled kar zajetno
število programov. Naša seja
konference bo namesto sredi
januarja, kot je bilo prvotno
predvideno, 30. januarja. O
seji več v prihodnji številki
Našc skupnosti.
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